
PROTOKÓŁ NR 33/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 14 grudnia 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, a zakończyło o 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz- Przewodnicząca Komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Aniela Woźniak

2. mieszkanka Kowar

3. mieszkanka Kowar

4. mieszkanka Kowar

5. Bożena Wiśniewska

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie pism mieszkańców w sprawie dowozu dzieci do szkoły.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1. Przewodnicząca Komisji  Oświaty  i  Kultury  otworzyła  posiedzenie  komisji.  Porządek obrad

został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad  2.  W  związku  z  pismami  rodziców  odnośnie  dowozu  dzieci  niepełnosprawnych  do  szkoły,

przewodnicząca  poprosiła  kierownik  p.  Anielę  Woźniak  o  wyjaśnienie  szczegółowe  dotyczące  dowozu

niepełnosprawnych dzieci do szkoły specjalnej.

Jedna z mam dowożąca dziecko czuła się pokrzywdzona zaproponowanymi jej zwrotami kosztów za

dowóz chorego dziecka do szkoły specjalnej, nie podpisała więc umowy z Urzędem Miasta.

Woziła dziecko na swój koszt. W załączeniu do protokołu jest  potwierdzenie obecności dziecka w

szkole w miesiącach wrzesień, październik i listopad, razem 30 dni (dokument dostępny w Biurze Rady).

Od stycznia 2018 roku dziecko będzie dowożone busem wraz z innymi dziećmi, gdyż mama poprzez

kuratorium załatwiła świetlicę dla dziecka, które ma zajęcia w innych godzinach niż pozostałe dzieci.

Pani ta domaga się zwrotu tych pieniędzy. Pani Burmistrz oznajmiła, że ta Pani nie podpisał umowy,

więc się jej nie należy zwrot. 

Według  członków  komisji  winna  dostać  kwotę,  którą  wyłożyła  na  dojazdy,  gdyż  ma  to

udokumentowane.

Ad. 3 W sprawach różnych Radni rozmawiali o wnioskach, jakie należy sporządzić mając na uwadze



sugestię mieszkańca z ul. Św. Anny, który ubiega się o oświetlenie.

Ad. 4  Na tym posiedzenie  zakończono.

Wnioski do budżetu na 2018 rok

Komisja Oświaty i Kultury opiniuje projekt budżetu pozytywnie, prosi o uwzględnienie uwag.

Komisja  Oświaty i  Kultury wnioskuje aby w planowanym budżecie na 2018 rok znalazły  się  następujące

inwestycje:

1) Remont  podłogi w Miejskiej Bibliotece Publicznej na całej jej powierzchni, koszt  około 30.000 tys. zł.

2) Poza tym wnioskuje o  ujęcie wszystkich, możliwie najważniejszych przedsięwzięć na terenie jednostek

oświatowych zgłoszonych przez dyrektorów jednostek oświatowych.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz o ujednolicenie stawek za 1 kilometr dowożącym

rodzicom chore dzieci do szkół specjalnych.

2.  Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje  o  zwrot  środków  Pani,  która  woziła  swoje  dziecko  do  szkoły

specjalnej przez 30 dni na swój koszt.

3. Komisja Oświaty i Kultury prosi o udostępnienie planu oświetlenia w mieście, który ma być realizowany w

najnowszym bardziej ekonomicznym sposobie.

4.   Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje,  przychylając  się  do  mieszkańca  (...)  o  uzupełnienie  punktu

świetlnego przy tej nieruchomości.  Panujące tam ciemności  o tej porze już w godzinach popołudniowych

uniemożliwiają wjazdy samochodu po mieszkańca, który wozi go trzy razy w tygodniu na dializy.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


